

## กำหนดการใช้สิทธิหุ้นเพิ่มทุน "ALPHAX"

ปิดสมุดทะเบียน : วันที่ 1 พ.ย. 2566

อัตราส่วนและราคาจอง

1 หุ้นเดิม	:	1 หุ้นใหม่	@	0.25 บาทต่อหุ้น
---------------	---	---------------	---	--------------------

หมายเหตุ : (สามารถจองซื้อหุ้นเพิ่มทุนเกินกว่าสิทธิได้)

ระยะเวลาการจอง

Local	NVDR
วันที่ 24 พ.ย. 2566 - 8 ธ.ค. 2566	วันที่ 24 พ.ย. 2566 - 7 ธ.ค. 2566

หมายเหตุ : ทุกวันทำการ ระหว่างเวลา 9.00 - 16.00 น.

NVDR จองผ่าน TISCO เท่านั้น ยื่นเอกสารภายในเวลาที่ TISCO กำหนด

ทิสโก้ รับเอกสารภายในวันที่

Local		NVDR
ชำระเป็นเช็ค งดรับเช็ค	ชำระเป็นเงินโอน รับภายในวันที่ 6 ธ.ค. 2566	วันที่ 6 ธ.ค. 2566

วิธีชำระเงิน (ยื่นผ่านทิสโก้)

โอนเงิน : Bill Payment วันที่ 24 พ.ย. 2566 - 6 ธ.ค. 2566

เช็คบุคคล/เช็คเชียวร์เช็ค/ดราฟท์ : -

ข้อมูลบัญชีธนาคาร "บริษัทหลักทรัพย์ พาย จำกัด (มหาชน) เพื่อจองซื้อหุ้น"

ธนาคารกสิกรไทย Comp Code. 32379

ตัวแทนในการรับจอง และสถานที่ติดต่อ

บล. พาย จำกัด (มหาชน) เลขที่ 132 อาคารสินธรทาวเวอร์ 3 ชั้น 20 ถนนวิทญู แขวงลุมพินี เขตปทุมวัน

ฝ่ายปฏิบัติการ ติดต่อคุณวราภรณ์, คุณกัลยา, คุณมนมณี, คุณวิภาวรรณ โทร. 02-2057000 ต่อ 2300, 2305, 2310, 2311

เอกสารประกอบการจอง

- ใบจองซื้อ ระบุข้อมูลเพื่อเข้าบัญชี "บริษัทหลักทรัพย์ทิสโก้ จำกัด" สมาชิกผู้ฝากเลขที่ "002"
- ใบรับรองการจอง กรณีไม่มีใบรับรองการจองสอบถามเลขทะเบียนผู้ถือหุ้นที่เบอร์ 02 009 9999 (TSD)
- สำเนาบัตรประชาชน (รับรองสำเนาถูกต้อง) กรณีบัตรตลอดชีพให้แนบสำเนาทะเบียนบ้านเพิ่มเติม (รับรองสำเนาถูกต้อง)
- หลักฐานการชำระเงินฉบับจริง โดยระบุชื่อ นามสกุล หมายเลขโทรศัพท์ เลขทะเบียนผู้ถือหุ้น
- กรณีจองเกินสิทธิไม่ได้รับจัดสรรจะจัดส่งเป็นเช็คทางไปรษณีย์

หมายเหตุ : กรณีท่านลูกค้าส่งเอกสารการจองซื้อไม่ทันเวลา หรือ เอกสารไม่ถูกต้องครบถ้วนตามที่บริษัทตัวแทนกำหนด บริษัทไม่รับผิดชอบต่อผลเสียหายใดๆ

เลขที่ใบจอง \_\_\_\_\_

### ใบจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุนของบริษัท อัลฟา ดิวิชั่นส์ จำกัด (มหาชน)

การเสนอขายหุ้นสามัญเพิ่มทุนให้แก่ผู้ถือหุ้นเดิมตามสัดส่วนการถือหุ้นในอัตราส่วน 1 หุ้นสามัญเดิมต่อ 1 หุ้นสามัญใหม่  
จำนวนไม่เกิน 4,646,406,094 หุ้น มูลค่าที่ตราไว้หุ้นละ 0.25 บาท ในราคาเสนอขายหุ้นละ 0.25 บาท

เรียน คณะกรรมการบริษัท อัลฟา ดิวิชั่นส์ จำกัด (มหาชน) (“บริษัทฯ”)

วันที่จองซื้อ  24 พฤศจิกายน 2566  27 พฤศจิกายน 2566  28 พฤศจิกายน 2566  
 29 พฤศจิกายน 2566  30 พฤศจิกายน 2566

#### ข้อมูลผู้จองซื้อหุ้น โปรดกรอกข้อความในช่องด้านล่างนี้ให้ครบถ้วน ชัดเจน ด้วยบรรจง

ข้าพเจ้า  นาย  นาง  นางสาว  นิติบุคคล  อื่น ๆ (ระบุ \_\_\_\_\_)

ชื่อ \_\_\_\_\_ เพศ  ชาย  หญิง เลขทะเบียนผู้ถือหุ้น เลขที่ \_\_\_\_\_

บัตรประจำตัวประชาชน เลขที่

หรือ  ใบต่างด้าว  หนังสือเดินทาง  เลขทะเบียนนิติบุคคล เลขที่ \_\_\_\_\_ สัญชาติ \_\_\_\_\_

วันเดือนปี เกิด /วันจดทะเบียนนิติบุคคล (ปี ค.ศ.) \_\_\_\_\_

เลขประจำตัวผู้เสียภาษี \_\_\_\_\_ ประเภทของการหักภาษี ณ ที่จ่าย  ไม่หักภาษี  หักภาษี

ที่อยู่ที่สามารถติดต่อได้ เลขที่ \_\_\_\_\_ หมู่ที่ \_\_\_\_\_ ตรอก/ซอย \_\_\_\_\_ ถนน \_\_\_\_\_

แขวง/ตำบล \_\_\_\_\_ เขต/อำเภอ \_\_\_\_\_ จังหวัด \_\_\_\_\_ รหัสไปรษณีย์ \_\_\_\_\_

โทรศัพท์ \_\_\_\_\_ โทรศัพท์เคลื่อนที่ \_\_\_\_\_ อีเมล \_\_\_\_\_

ที่อยู่ตามทะเบียนบ้าน/ทะเบียนนิติบุคคล  ที่อยู่เดียวกับที่อยู่ที่สามารถติดต่อได้  ต่างจากที่อยู่ที่สามารถติดต่อได้

(โปรดระบุ) เลขที่ \_\_\_\_\_ หมู่ที่ \_\_\_\_\_ ตรอก/ซอย \_\_\_\_\_ ถนน \_\_\_\_\_

แขวง/ตำบล \_\_\_\_\_ เขต/อำเภอ \_\_\_\_\_ จังหวัด \_\_\_\_\_ รหัสไปรษณีย์ \_\_\_\_\_

อาชีพ/ประเภทธุรกิจ \_\_\_\_\_ สถานที่ทำงาน \_\_\_\_\_

แหล่งที่มาของรายได้จากต่างประเทศ  ไม่มี  มี (ระบุชื่อประเทศ) \_\_\_\_\_

ท่านเป็นบุคคลที่มีสถานภาพทางการเมือง\* หรือไม่  เป็น  ไม่เป็น

\* บุคคลที่มีสถานภาพทางการเมือง หมายถึง บุคคลที่ดำรงตำแหน่งทางการเมืองระดับสูง หรือเคยดำรงตำแหน่งทางการเมืองและพ้นจากตำแหน่งเป็นระยะเวลาไม่เกิน 1 ปี หรือยังคงมีบทบาทเกี่ยวข้องกับตำแหน่งดังกล่าวแม้พ้นจากตำแหน่งมาแล้วเกิน 1 ปีก็ตาม หรือบุคคลที่ดำรงตำแหน่งระดับสูง และมีอำนาจหน้าที่สำคัญในฝ่ายนิติบัญญัติ ฝ่ายบริหาร หรือฝ่ายตุลาการ หรือ บุคคลที่ดำรงตำแหน่งระดับสูงและมีหน้าที่บริหารราชการส่วนกลาง ราชการส่วนท้องถิ่น รัฐวิสาหกิจ หรือหน่วยงานอื่นของรัฐ หรือบุคคลที่ดำรงตำแหน่งระดับสูง และมีอำนาจบังคับบัญชาในระดับสูงของฝ่ายทหาร ฝ่ายตำรวจ หรือบุคคลที่ดำรงตำแหน่งระดับสูงหรือกรรมการในองค์กรตามรัฐธรรมนูญ หรือบุคคลที่มีสถานภาพทางการเมืองของต่างประเทศ และขององค์การระหว่างประเทศ หรือเป็นสมาชิกในครอบครัว ได้แก่ บิดา มารดา คู่สมรส บุตร และผู้ร่วมงานใกล้ชิด

แหล่งที่มาของเงินที่ใช้ในการจองซื้อ : บุคคลธรรมดา :  เงินเดือน  ธุรกิจส่วนตัว  เงินออม

รายได้จากการลงทุน  มรดก

อื่นๆ (ระบุ) \_\_\_\_\_ (สามารถตอบได้มากกว่า 1 ข้อ)

นิติบุคคล :  เงินจากการดำเนินธุรกิจ  อื่นๆ (ระบุ) \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

ผู้จอง

มีวัตถุประสงค์ในการทำธุรกรรมเพื่อจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุนของบริษัทฯ เพื่อการลงทุน โดยขอจองซื้อและขอให้จัดสรรหุ้น ดังนี้

ประเภทการจองซื้อ	สิทธิการจองซื้อ		ราคาเสนอขาย		จำนวนเงิน (ตัวอักษร)
	(หุ้น)	จำนวนหุ้นที่จองซื้อ (หุ้น)	(บาทต่อหุ้น)	(บาท)	
<input type="checkbox"/> จองซื้อน้อยกว่าสิทธิ			0.25		
<input type="checkbox"/> จองซื้อตามสิทธิทั้งจำนวน			0.25		
<input type="checkbox"/> จองซื้อเกินสิทธิ			0.25		

พร้อมกันนี้ ข้าพเจ้าได้ชำระเงินค่าจองซื้อหุ้นสามัญดังกล่าวโดยชำระผ่านระบบ Bill Payment เป็น

เงินโอน  เช็ค  แคนเชียร์เช็ค  ดราฟท์ เลขที่เช็ค \_\_\_\_\_

ลงวันที่ \_\_\_\_\_ ธนาคาร \_\_\_\_\_ สาขา \_\_\_\_\_

(ในกรณีที่ชำระค่าจองซื้อหุ้นเป็นเช็คบุคคล แคนเชียร์เช็ค หรือดราฟท์ จะต้องสามารถเรียกเก็บเงินได้จากสำนักหักบัญชีในเขตกรุงเทพมหานคร ภายใน 1 วันทำการเท่านั้น โดยวันที่ในเช็คต้องระบุไว้ไม่เกินวันที่ 28 พฤศจิกายน 2566 และต้องนำฝากภายในเวลา 12.00 น. ของวันที่ 28 พฤศจิกายน 2566 หากเกินระยะเวลาดังกล่าวแล้ว ผู้จองซื้อจะต้องชำระด้วยเงินสดผ่าน Bill Payment เท่านั้น ทั้งนี้ตัวแทนการรับจองซื้อหุ้นไม่มีหน้าที่นำฝากเช็ค แคนเชียร์เช็ค หรือดราฟท์ ดังกล่าวทุกกรณี)

หากผู้ได้รับผลประโยชน์ที่แท้จริง\* ไม่ใช่ผู้จองซื้อ โปรดระบุ \_\_\_\_\_

\*ผู้ได้รับผลประโยชน์ที่แท้จริง หมายถึง บุคคลธรรมดาผู้เป็นเจ้าของที่แท้จริง หรือมีอำนาจควบคุมการทำธุรกรรมของลูกค้ำ หรือบุคคลที่ลูกค้ำทำธุรกรรมแทน รวมถึงบุคคลผู้ใช้อำนาจควบคุมนิติบุคคลหรือผู้ที่มีการตกลงกันทางกฎหมายตามกฎหมายกำหนดหลักเกณฑ์และวิธีการตรวจสอบเพื่อทราบข้อเท็จจริงเกี่ยวกับลูกค้ำที่เกี่ยวข้อง

เมื่อข้าพเจ้าได้รับการจัดสรรหุ้นดังกล่าวแล้วในการส่งมอบหุ้น ข้าพเจ้าตกลงยินยอมให้ดำเนินการดังต่อไปนี้ (โปรดเลือกวิธีใดวิธีหนึ่งเท่านั้น)

**ในกรณีที่มิบัญชีซื้อขายหลักทรัพย์** ให้ฝากหุ้นสามัญตามจำนวนที่ได้รับการจัดสรรนั้นไว้ในชื่อ "บริษัท ศูนย์รับฝากหลักทรัพย์ (ประเทศไทย) จำกัด เพื่อผู้ฝาก" และดำเนินการให้บริษัท \_\_\_\_\_ สมาชิกผู้ฝากเลขที่ \_\_\_\_\_ นำหุ้นเข้าฝากไว้กับบริษัท ศูนย์รับฝากหลักทรัพย์ (ประเทศไทย) จำกัด เพื่อเข้าบัญชีซื้อขายหลักทรัพย์ของข้าพเจ้า เลขที่บัญชี \_\_\_\_\_ ซึ่งข้าพเจ้ามีอยู่กับบริษัทนั้น (ชื่อผู้จองซื้อต้องตรงกับชื่อบัญชีซื้อขายหลักทรัพย์ มิฉะนั้นจะดำเนินการออกใบหุ้นในชื่อของผู้จองซื้อแทน ภายใน 15 วันทำการนับจากวันสิ้นสุดระยะเวลาการจองซื้อ ซึ่งบริษัทจะไม่รับผิดชอบในกรณีที่ผู้ถือหุ้นไม่สามารถขายหุ้นที่ได้รับจัดสรรได้ทันวันที่หุ้นสามัญของบริษัทฯ เริ่มทำการซื้อขายได้ในวันแรกในตลาดหลักทรัพย์)

**ในกรณีที่ไม่มีบัญชีซื้อขายหลักทรัพย์**

**เข้าบัญชี 600 :** ให้ฝากหุ้นสามัญตามจำนวนที่ได้รับการจัดสรรนั้นไว้ในชื่อ "บริษัท ศูนย์รับฝากหลักทรัพย์ (ประเทศไทย) จำกัด เพื่อผู้ฝาก" โดยนำหุ้นเข้าฝากในบัญชีบริษัทผู้ออกหลักทรัพย์ สมาชิกเลขที่ 600 ทั้งนี้ กรณีเลือกรับหุ้น เข้าบัญชี 600 ในช่องนี้ กรุณากรอก "เอกสารเพิ่มเติมประกอบการจองหลักทรัพย์เฉพาะผู้ที่ประสงค์นำหลักทรัพย์ฝากเข้าบัญชีบริษัทผู้ออกหลักทรัพย์ (Issuer Account) เท่านั้น" และกรอกข้อมูลใน "แบบสอบถามเพื่อหาข้อบ่งชี้การเป็นบุคคลสหรัฐฯ และแบบสอบถามสำหรับตรวจสอบสถานะ FATCA (FATCA Status)" เพื่อนำส่งให้แก่บริษัท ศูนย์รับฝากหลักทรัพย์ (ประเทศไทย) จำกัด ด้วย ในกรณีไม่จัดทำเอกสารตามที่บริษัท ศูนย์รับฝากหลักทรัพย์ (ประเทศไทย) จำกัด กำหนด จะดำเนินการออกเป็นใบหุ้นแทนซึ่งบริษัทจะไม่รับผิดชอบในกรณีที่ผู้ถือหุ้นไม่สามารถขายหุ้นที่ได้รับจัดสรรได้ทันวันที่หุ้นสามัญของบริษัทฯ เริ่มทำการซื้อขายได้ในวันแรกในตลาดหลักทรัพย์

**ขอรับใบหุ้น :** ให้ออกใบหุ้นสามัญตามจำนวนที่ได้รับการจัดสรรนั้นไว้ในชื่อของข้าพเจ้าและจัดส่งใบหุ้นให้ข้าพเจ้าตามชื่อที่อยู่ตามฐานข้อมูลผู้ถือหุ้นของบริษัท ณ วันกำหนดรายชื่อผู้ถือหุ้น วันที่ 31 ตุลาคม 2566 ทางไปรษณีย์ลงทะเบียนภายใน 15 วันทำการนับจากวันสิ้นสุดระยะเวลาการจองซื้อ ซึ่งบริษัทจะไม่รับผิดชอบในกรณีที่ผู้ถือหุ้นไม่สามารถขายหุ้นที่ได้รับจัดสรรได้ทันวันที่หุ้นสามัญของบริษัทฯ เริ่มทำการซื้อขายได้ในวันแรกในตลาดหลักทรัพย์

\*ผู้จองซื้อสามารถแจ้งความประสงค์ในการขอออกใบหุ้นได้ ภายหลังจากหุ้นสามัญเข้าจดทะเบียนซื้อขายในตลาดหลักทรัพย์ฯ และได้มีการฝากหุ้นสามัญตามจำนวนที่ได้รับการจัดสรรนั้นเข้าบัญชีซื้อขายหลักทรัพย์หรือบัญชีบริษัทผู้ออกหลักทรัพย์แล้ว โดยผู้จองซื้อจะเสียค่าธรรมเนียมตามที่ บริษัท ศูนย์รับฝากหลักทรัพย์ (ประเทศไทย) จำกัด กำหนด\*

\_\_\_\_\_

ผู้จอง

ในกรณีที่ข้าพเจ้าได้รับการจัดสรรหุ้นสามัญเพิ่มทุนไม่ครบเต็มตามจำนวนหุ้นที่จองซื้อหรือไม่ได้รับการจัดสรร หรือได้รับการจัดสรรไม่ครบตามจำนวนหุ้นสามัญเพิ่มทุนในส่วนที่จองซื้อเกินสิทธิ ข้าพเจ้าตกลงให้บริษัทดำเนินการคืนเงินค่าจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุนส่วนที่ไม่ได้รับการจัดสรรหรือได้รับการจัดสรรไม่ครบ โดยไม่มีดอกเบี้ย และไม่มีค่าเสียหายใด ๆ ภายใน 10 วันทำการนับถัดจากวันสิ้นสุดกำหนดระยะเวลาการจองซื้อและชำระเงินค่าจองซื้อเป็นเช็คขีดคร่อมสั่งจ่ายเฉพาะในนามข้าพเจ้าและจัดส่งทางไปรษณีย์ลงทะเบียนตามที่ปรากฏในวันกำหนดรายชื่อผู้ถือหุ้น ณ วันที่ 31 ตุลาคม 2566

- ข้าพเจ้าขอรับรองและตกลงว่าจะจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุนจำนวนดังกล่าว และจะไม่ยกเลิกรายการจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุนนี้ หากข้าพเจ้าไม่ส่งใบจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุนที่ได้กรอรายละเอียดครบถ้วนและเอกสารประกอบการจองซื้อที่ถูกต้องเรียบร้อยพร้อมชำระค่าจองซื้อ หรือหากเช็คที่สั่งจ่ายแล้วนั้นไม่ผ่านการเรียกเก็บภายในวันทำการถัดไป นับแต่วันที่ชำระเงินหรือส่งมอบ ให้ถือว่าข้าพเจ้าสละสิทธิในการจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุนดังกล่าว โดยไม่มีเงื่อนไขและไม่สามารถเพิกถอนได้ ข้าพเจ้าได้ศึกษาข้อมูลทั้งหมดที่เกี่ยวกับการเสนอขายหุ้นสามัญเพิ่มทุนในสารสนเทศการเสนอขายหุ้นสามัญเพิ่มทุน และยินยอมผูกพันตามข้อตกลงและเงื่อนไขในสารสนเทศดังกล่าว และที่จะได้มีการแก้ไขเพิ่มเติมในภายหลังอีกด้วย
- ข้าพเจ้าได้อ่านหนังสือแจ้งการจัดสรรหุ้นเพิ่มทุนและยินยอมผูกพันตามหนังสือแจ้งการจัดสรรหุ้นเพิ่มทุนดังกล่าว และที่จะได้มีการแก้ไขเพิ่มเติมภายหลังอีกด้วย

การลงทุนในหุ้นมีความเสี่ยงและก่อนตัดสินใจจองซื้อหุ้น ผู้จองซื้อควรอ่านหนังสือสารสนเทศอย่างรอบคอบก่อนตัดสินใจจองซื้อหุ้น

\_\_\_\_\_

ผู้จอง

**หลักฐานการรับฝากการจองซื้อหุ้นสามัญของบริษัทอัลฟา ดิวิชั่นส์ จำกัด (มหาชน) (“บริษัท”)**  
(ผู้จองซื้อโปรดกรอกข้อความในส่วนนี้ด้วย)

วันที่จองซื้อ  24 พฤศจิกายน 2566  27 พฤศจิกายน 2566  28 พฤศจิกายน 2566  
 29 พฤศจิกายน 2566  30 พฤศจิกายน 2566

เลขที่ใบจอง \_\_\_\_\_ บริษัทหลักทรัพย์ พาย จำกัด (มหาชน) ได้รับเงินจาก (ชื่อตามใบจอง) \_\_\_\_\_

เพื่อจองซื้อหุ้นสามัญของบริษัท จำนวน \_\_\_\_\_ หุ้น ในราคาหุ้นละ 0.25 บาท รวมเป็นเงิน \_\_\_\_\_ บาท

โดยชำระผ่านระบบ Bill Payment เป็น

เงินโอน  เช็ค  แคชเชียร์เช็ค  ดราฟท์ เลขที่เช็ค \_\_\_\_\_

ลงวันที่ \_\_\_\_\_ ธนาคาร \_\_\_\_\_ สาขา \_\_\_\_\_

โดยหากผู้จองซื้อได้รับการจัดสรรหุ้นดังกล่าว ผู้จองซื้อให้ดำเนินการ :

ฝากหุ้นในนาม “บริษัท ศูนย์รับฝากหลักทรัพย์ (ประเทศไทย) จำกัด เพื่อผู้ฝาก” เลขที่สมาชิกผู้ \_\_\_\_\_

บัญชีชื่อชายหลักทรัพย์เลขที่ \_\_\_\_\_

ฝากหุ้นในนาม “บริษัท ศูนย์รับฝากหลักทรัพย์ (ประเทศไทย) จำกัด” โดยเข้าบัญชีของผู้ออกหลักทรัพย์ สมาชิกเลขที่ 600 เพื่อข้าพเจ้า

ออกใบหุ้นในนามผู้จองซื้อภายใน 15 วันทำการ นับจากวันสิ้นสุดระยะเวลาการจองซื้อหุ้น

ในกรณีที่ข้าพเจ้าได้รับการจัดสรรหุ้นสามัญเพิ่มทุนไม่ครบเต็มตามจำนวนหุ้นที่จองซื้อหรือไม่ได้รับการจัดสรร หรือได้รับการจัดสรรไม่ครบตามจำนวนหุ้นสามัญเพิ่มทุนในส่วนที่จองซื้อเกินสิทธิ ข้าพเจ้าตกลงให้บริษัทดำเนินการคืนเงินค่าจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุนส่วนที่ไม่ได้รับการจัดสรรหรือได้รับการจัดสรรไม่ครบ โดยไม่มีดอกเบี้ย และไม่มีค่าเสียหายใด ๆ ภายใน 10 วันทำการนับถัดจากวันสิ้นสุดกำหนดระยะเวลาการจองซื้อและชำระเงินค่าจองซื้อเป็นเช็คขีดคร่อมสั่งจ่ายเฉพาะในนามข้าพเจ้าและจัดส่งทางไปรษณีย์ลงทะเบียนตามที่ปรากฏในวันกำหนดรายชื่อผู้ถือหุ้น ณ วันที่ 31 ตุลาคม 2566 ทั้งนี้ ข้าพเจ้าตกลงรับผิดชอบค่าใช้จ่ายที่อาจเกิดขึ้นจากการเรียกเก็บจากธนาคาร

เจ้าหน้าที่ผู้จัดทำนายหลักทรัพย์ผู้รับมอบอำนาจ \_\_\_\_\_

หมายเหตุ หากผู้จองซื้อประสงค์จะเปลี่ยนแปลงที่อยู่ให้ไว้ โปรดแจ้งการแก้ไขต่อนายทะเบียนโดยตรงและจัดส่งให้ฝ่ายปฏิบัติการหลักทรัพย์ บริษัท ศูนย์รับฝากหลักทรัพย์ (ประเทศไทย) จำกัด เลขที่ 93 อาคารตลาดหลักทรัพย์แห่งประเทศไทย ถนนรัชดาภิเษก เขตดินแดง กรุงเทพฯ 10400 โทร.02-009-9000



I/We Wish to subscribe for the new ordinary shares of the Company as follow:

Subscription Type	Entitled Shares (Shares)	Subscription Shares (Shares)	Price (Baht per share)	Amount (Baht)	Amount (In Words)
<input type="checkbox"/> Subscription for less than the entitlement			0.25		
<input type="checkbox"/> Subscription for full entitlement			0.25		
<input type="checkbox"/> Subscription in excess of the entitlement			0.25		

I herewith submit my payment for subscription of the said shares via Bill Payment by

Transfer  Cheque  Cashier Cheque  Draft No. \_\_\_\_\_

Date \_\_\_\_\_ Bank \_\_\_\_\_ Branch \_\_\_\_\_

(In case of payment by personal cheque or cashier cheque or draft, it shall be able to be cleared in Bangkok branches within 1 working day and must be specified no later than 28 November 2023. If the specific period has already exceeded, Subscribers must pay in cash via Bill Payment only. The agent is not responsible for depositing cheque or cashier cheque or draft)

If the ultimate beneficial owner\* not the subscriber (Specify) \_\_\_\_\_

*\*The ultimate beneficial owner means the natural person who is the true owner or has the ultimate control over the transaction or the authorized person which including the one who act on behalf of the authorized person over the legal entities or those who have bounded by a legal agreement in accordance with the criteria of ministerial regulations*

If the new ordinary shares are allotted to me/us, I/We hereby agree with the proceeding as follows (Please choose only one method)

**In the case that I possess a security trading account:** Issue a share certificate in the name of "Thailand Securities Depository Company Limited for Depositors" for the allotted shares and arrange for participant name \_\_\_\_\_  
Participant No. [ ][ ][ ] to deposit those shares with Thailand Securities Depository Company Limited for security trading account No \_\_\_\_\_ which I have with the said company. (Name of subscriber must be identical to name of securities trading account, if not; a share certificate will be issued in the name of the subscriber within 15 days after the end of subscription period. The company will not be responsible if subscribers are unable to sell their allocated shares of the company's common stock on the first day of trading on the stock exchange of Thailand.)

**In the case that I do NOT possess a security trading account:**

**Account no. 600** : Deposit the shares into the account of the Issuer; Issuing the allotted shares in the name of "Thailand Securities Depository Company Limited for Depositors" and deposit the said shares with Thailand Securities Depository Company Limited under the Issuer Account No. 600 under my/our name. In this case, the subscriber must fill in additional documentation for depositing shares in Issuer's Account only, including the required FATCA documents, and submit altogether with the subscription form to Thailand Securities Depository Company Limited. In the case of not preparing documents as required by Thailand Securities Depository Company Limited it will issue share certificates instead. The company will not be responsible if subscribers are unable to sell their allocated shares of the company's common stock on the first day of trading on the stock exchange of Thailand.

**Share Certificate** : Issue a share certificate in my name and deliver to me by registered mail under the name and address appeared in the share register book as of 31 October 2023 and delivered to me within 15 days after the end of subscription period. The company will not be responsible if subscribers are unable to sell their allocated shares of the company's common stock on the first day of trading on the stock exchange of Thailand.

\*The subscriber may request issuance of a share certificate after the common shares have been listed for trading on the Stock Exchange and the allocation of common shares has been deposited into the securities trading account or the securities issuer's account. Subscribers are required to pay a fee as specified by Thailand Securities Depository Company Limited. \* [ ] Subscriber

In case where I have been allocated part of the subscribed shares or not been allocated any or part of the oversubscribed shares, I hereby agree to have the Company refund the subscription amount for those not allocated shares without interest and without indemnity to me within 10 business days after the last day of the subscription period by cheque made payable to me and sent via registered mail to the address appeared at the closing date of share register book as at 31 October 2023.

- I hereby undertake to purchase the said number of shares, or any amount allotted to me and shall not cancel my subscription. In case I have not provided the Subscription Form with clearly and fully filled information and all required documents including the payment or in case the Cheque/Cashier Cheque/Draft cannot be cashed within the following business day of the payment date, I agree to irrevocably give up my rights in this share subscription without conditions.
- I hereby undertake that I studied all information relevant to the Share Offering and agree to the conditions as stated in the Information Memorandum and/or as may be amended in the future.

**Please be aware that there is risk involved in stock investment Please read the Information Memorandum thoroughly before subscribing.**

Subscriber

**Receipt for Subscription of Shares of Alpha Divisions Public Company Limited.**

**(Please complete this part as well)**

Subscription Date  24 November 2566  27 November 2566  28 November 2566  
 29 November 2566  30 November 2566

Subscription No \_\_\_\_\_ Pi Securities Public Company Limited Received payment from (The name as specified in the subscription form) \_\_\_\_\_ For a subscription of the new ordinary shares of company No \_\_\_\_\_ Share at Baht 0.25 per shares

Total Amount \_\_\_\_\_ Baht

Made payable via Bill Payment by

Transfer  Cheque  Cashier Cheque  Draft No. \_\_\_\_\_

Date \_\_\_\_\_ Bank \_\_\_\_\_ Branch \_\_\_\_\_

If the new ordinary shares are allotted to me/us, I/We hereby agree with the proceeding as follows :

Deposit the Shares under the name of "Thailand Securities Depository Company Limited for the Depositors."

Participant No.  Securities Trading Account No. \_\_\_\_\_

Deposit the Shares under the name of "Thailand Securities Depository Company Limited for the Depositors." Under the issuer account number 600 for my/our name.

Issue a share certificate in the name of subscriber within 15 business days from the subscription closing date.

In case where I have been allocated part of the subscribed shares or not been allocated any or part of the oversubscribed shares, I hereby agree to have the Company refund the subscription amount for those not allocated shares without interest and without indemnity to me within 10 business days after the last day of the subscription period by cheque made payable to me and sent via registered mail to the address appeared at the closing date of share register book as at 31 October 2023. In this regard, I agree to accept expenses for any costs related to bank collections.

Authorized Officer \_\_\_\_\_

Note If the subscriber intends to change his/her/their address given, please directly inform and make the correction with the registrar and send to securities operation department of Thailand Securities Depository Company Limited, address no. 93 the Stock Exchange of Thailand Building, Ratchadaphisek Road, Dindaeng, Dindaeng, Bangkok 10400 Tel. 0-2009-9000

## ใบแจ้งการชำระเงิน / PAY-IN SLIP

วันที่ / Date :



## บริษัทหลักทรัพย์ พาย จำกัด (มหาชน) / Pi Securities PCL

ที่อยู่/Address : 132 อาคารสินธุทาวเวอร์ 1 ชั้น 2, 3 และอาคารสินธุทาวเวอร์ 3 ชั้น 17, 18, 20 ถนนวิภาวดี แขวงจตุจักร เขตปทุมวัน กรุงเทพมหานคร 10330  
Level 2, 3 Sindhorn Tower 1 and Level 17, 18, 20 Sindhorn Tower 3, 132 Wireless Road, Pathumwan, Bangkok 10330

โทรศัพท์/Telephone : 0-2205-7000

เลขประจำตัวผู้เสียภาษีอากร/Tax ID : 0107537000572

เพื่อเข้าบัญชี บริษัทหลักทรัพย์ พาย จำกัด (มหาชน) เพื่อจองซื้อหุ้น  
For credited to Pi Securities PCL For Subscription ธนาคารกสิกรไทย (Comp Code 32379)  
Kasikorn Bank

SERVICE TYPE : เพื่อจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุน ALPHAX

ชื่อผู้จองซื้อ/Subscriber Name \_\_\_\_\_

เลขบัตรฯ/Card ID/Ref.1 เลขทะเบียนผู้ถือหุ้น/Registration No./Ref.2 

หมายเลขเช็ค / Cheque No.	เช็คลงวันที่ / Date	ชื่อธนาคาร-สาขา / Bank-Branch	บาท / Baht
<input type="radio"/> เงินสด / Cash	โปรดเขียนจำนวนเงินเป็นตัวอักษร Please write amount in words.		

หมายเหตุ : กรณีชำระด้วยเช็ค กรุณาส่งจ่ายในนาม "บมจ. หลักทรัพย์ พาย เพื่อจองซื้อหุ้น"  
โดยให้สามารถเรียกเก็บเงินได้จากสำนักหักบัญชีในเขตกรุงเทพมหานคร ภายในวันที่ 28 พฤศจิกายน 2566 ( เช็คลงวันที่ 24,27 - 28 พฤศจิกายน 2566 )  
ใช้เพื่อชำระค่าจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุน บริษัท อัลฟา ดิวิชั่นส์ จำกัด (มหาชน) - ALPHAX ระหว่างวันที่ 24,27 - 30 พฤศจิกายน 2566 เท่านั้นRemark : If paying by cheque, Please make it payable to "Pi Securities Public Company Limited For Subscription"  
Please deposit cheque along with the pay-in slip, Date on cheque must not be later than November 28, 2023 and cheque must be cleared as good fund within November 24,27 - 28 2023.  
Use for subscription the right shares of Alpha Divisions Public Company Limited. - ALPHAX during November 24,27 - 30, 2023 only.

ชื่อผู้นำฝาก/Deposit by ..... โทรศัพท์/Telephone ..... สำหรับเจ้าหน้าที่ผู้รับเงิน .....



สำหรับลูกค้า / CUSTOMER'S COPY

## ใบแจ้งการชำระเงิน / PAY-IN SLIP

วันที่ / Date :



## บริษัทหลักทรัพย์ พาย จำกัด (มหาชน) / Pi Securities PCL

ที่อยู่/Address : 132 อาคารสินธุทาวเวอร์ 1 ชั้น 2, 3 และอาคารสินธุทาวเวอร์ 3 ชั้น 17, 18, 20 ถนนวิภาวดี แขวงจตุจักร เขตปทุมวัน กรุงเทพมหานคร 10330  
Level 2, 3 Sindhorn Tower 1 and Level 17, 18, 20 Sindhorn Tower 3, 132 Wireless Road, Pathumwan, Bangkok 10330

โทรศัพท์/Telephone : 0-2205-7000

เลขประจำตัวผู้เสียภาษีอากร/Tax ID : 0107537000572

เพื่อเข้าบัญชี บริษัทหลักทรัพย์ พาย จำกัด (มหาชน) เพื่อจองซื้อหุ้น  
For credited to Pi Securities PCL For Subscription ธนาคารกสิกรไทย (Comp Code 32379)  
Kasikorn Bank

SERVICE TYPE : เพื่อจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุน ALPHAX

ชื่อผู้จองซื้อ/Subscriber Name \_\_\_\_\_

เลขบัตรฯ/Card ID/Ref.1 เลขทะเบียนผู้ถือหุ้น/Registration No./Ref.2 

หมายเลขเช็ค / Cheque No.	เช็คลงวันที่ / Date	ชื่อธนาคาร-สาขา / Bank-Branch	บาท / Baht
<input type="radio"/> เงินสด / Cash	โปรดเขียนจำนวนเงินเป็นตัวอักษร Please write amount in words.		

หมายเหตุ : กรณีชำระด้วยเช็ค กรุณาส่งจ่ายในนาม "บมจ. หลักทรัพย์ พาย เพื่อจองซื้อหุ้น"  
โดยให้สามารถเรียกเก็บเงินได้จากสำนักหักบัญชีในเขตกรุงเทพมหานคร ภายในวันที่ 28 พฤศจิกายน 2566 ( เช็คลงวันที่ 24,27 - 28 พฤศจิกายน 2566 )  
ใช้เพื่อชำระค่าจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุน บริษัท อัลฟา ดิวิชั่นส์ จำกัด (มหาชน) - ALPHAX ระหว่างวันที่ 24,27 - 30 พฤศจิกายน 2566 เท่านั้นRemark : If paying by cheque, Please make it payable to "Pi Securities Public Company Limited For Subscription"  
Please deposit cheque along with the pay-in slip, Date on cheque must not be later than November 28, 2023 and cheque must be cleared as good fund within November 24,27-28 2023.  
Use for subscription the right shares of Alpha Divisions Public Company Limited. - ALPHAX during November 24,27 - 30, 2023 only.

ชื่อผู้นำฝาก/Deposit by ..... โทรศัพท์/Telephone ..... สำหรับเจ้าหน้าที่ผู้รับเงิน .....

สำหรับธนาคาร / BANK'S COPY



TNVDR 31 / 2023

10 November 2023

Subject : Notice on the Rights to Subscribe for Additional NVDRs

Dear NVDR holders,

On behalf of the Thai NVDR Company Limited(Thai NVDR), we would like to inform you of your right to purchase additional NVDRs, as follows:

Underlying Securities	: ALPHA DIVISIONS PUBLIC COMPANY LIMITED(ALPHAX)
Total amount of Offering (NVDR)	: 23,417,158 Unit(s)
Par Value	: 0.25 Baht
Subscription Price	: 0.25 Baht
Subscription Ratio	: 1 unit(s) of existing NVDR(s) to 1 unit(s) of additional NVDR(s). Any fraction is disregarded.
Date of closing the register book	: 1 November 2023
Remark	: Existing NVDR holders can subscribe for extra NVDRs in excess of their rights at the same subscription price of 0.25 Baht by stating this the subscription form, with payment in full.

#### Subscription and Payment Procedure

- Subscription and payment period** : November 24, 2023 - November 29, 2023 between 8:30-17:00 hours (only business Day).  
The last day of subscription period will be closed at 12:00 hours
- Subscription place** : at the office of your brokers or custodians which are Thailand Securities Depository Co.,Ltd. (TSD) member.  
**N.B. The Thai NVDR will not accept subscriptions by mail.**
- Required documentation**
  - Subscription form, duly filled out and signed.
  - Subscription certificate, to be submitted together with :
    - 3.2.1 For a subscription of the same amount as allocated, no filling is necessary.
    - 3.2.1 For a subscription of more or less than existing rights, state the total units in the respective column.

#### 4. Payment

- **Subscription for full entitlement or less than or excess than the entitlement**, please make payment by bill payment on November 24, 2023 - November 29, 2023 before 12:00 hours. which NVDR holders shall made payable to "Pi Securities PCL. For Subscription" KASIKORNBANK PUBLIC COMPANY LIMITED. Account number 32379.
  - The check, cashier check, and drafts must be specified date and deposited no later than November 28, 2023 before 12:00 hours and collectable through clearing house in Bangkok within 1 business day.
5. If NVDR holders fail to exercise their rights or make a payment within the allotted time schedule, or the check or cashier check is not honored, it shall be deemed that such NVDR holders do not wish to exercise their subscription rights. Thai NVDR shall thus regard the subscription as being void.
6. Refund for unallotted NVDRs.  
If the excess rights NVDRs were not allotted in full because the number of NVDRs subscribed for were more than the number or remaining units of NVDRs, the Thai NVDR will make a refund (without interest) to the NVDR holders by check for the unallotted NVDRs and send it by registered mail to the address that appears on the Share Register Book on the date of closing the book, within 7 business days after the Thai NVDR has received the refund from the underlying company.

Should you need any further information, please do not hesitate to contact Thai NVDR Company Limited at Tel: +66(0)2009 9000 Ext.9433-9443

Sincerely yours,

Thai NVDR Company Limited



Miss Luksana Tungtulakorn

Vice President-Head of Central Securities Depository Dept.

The Stock Exchange of Thailand

Enclosure : 1. Subscription Form for NVDR Right Issues  
2. Subscription Certificate

**SUBSCRIPTION FORM FOR NON-VOTING DEPOSITORY RECEIPTS  
IN ALPHA DIVISIONS PUBLIC COMPANY LIMITED(ALPHAX)**

Thai NVDR Company Limited ("Thai NVDR") is pleased to offer the total of 23,417,158 additional Non-Voting Depository Receipts "NVDRs" in a ratio of 1 unit(s) of existing NVDR(s) to 1 unit(s) of additional NVDR(s). (Any fraction is disregarded.)

Date.....

To: The Board of Directors of the Thai NVDR Company Limited (Thai NVDR)

Name.....Last Name.....

No. of Registration NVDR holder.....Nationality.....

Tel.....E- mail address (if any).....

Full address.....

Please specify type of subscriber.

- Natural Person of Thai Nationality ID No.....
- Juristic Person of Thai Nationality Company Registration No./Tax ID No.....
- Natural Person of Alien Nationality Alien Card/Passport/ID No.....
- Juristic Person of Alien Nationality Company Registration No./Tax ID No.....

I/We currently own.....units of NVDRs and have the right to subscribe for  
.....units of additional NVDRs. I/We wish to subscribe for the additional NVDRs as follows:

	No. of NVDRs subscribed	Offering price per NVDRs	Amount (Baht)
Subscription for less than the entitlement		0.25 Baht	
Subscription for full entitlement		0.25 Baht	
Subscription for excess of entitlement		0.25 Baht	
Total Subscription			

- **Subscription for full entitlement or less than or excess than the entitlement.**, I/we herewith submit payment by bill payment on November 24, 2023 - November 29, 2023 before 12:00 hours. which NVDR holders shall made payable to "Pi Securities PCL. For Subscription" KASIKORNBANK PUBLIC COMPANY LIMITED. Account number 32379. .
- The check, cashier check, and drafts must be specified date and deposited no later than November 28, 2023 before 12:00 hours and collectable through clearing house in Bangkok within 1 business day.

Check No.....Date.....Bank.....Branch.....

amount of.....Baht (.....)

When the NVDRs as allotted to me/us, I/we hereby agree the allotted NVDRs be issued to me/us through .....participant no.....for securities trading no..... that I/we have maintained with the Participant. (The name of the subscriber must be similar to the name of the share trading account). I/We also agree not to sell or trade these NVDRs before they are listed and permitted to trade on the Stock Exchange of Thailand.

I/We hereby undertake to subscribe for the said additional NVDRs and agree to waive my/our right to cancel this subscription. If the subscription form is not duly completed with the payment (check or cashier check) within the subscription period or the check or cashier check is not honored, it shall be deemed that I/we do not wish to exercise my/our subscription rights.

Signed \_\_\_\_\_ NVDR holder  
( \_\_\_\_\_ )

ALPHAX-R

Subscription No.....

**Subscription Receipt (Subscriber: Please also fill in the details requested below.)**

Date .....

The Thai NVDR Company Limited hereby acknowledges receipt from (Name of subscriber).....  
.....for the subscription of additional NVDRs and bill payment as follows;

**Subscription for full entitlement or less than or excess than the entitlement**

Check No.....Date.....Bank.....Branch.....

amount of.....Baht (.....)

Authorized Officer.....

## ใบแจ้งการชำระเงิน / PAY-IN SLIP

วันที่ / Date :



## บริษัทหลักทรัพย์ พาย จำกัด (มหาชน) / Pi Securities PCL

ที่อยู่/Address : 132 อาคารสินสรวทเวอร์ 1 ชั้น 2, 3 และอาคารสินสรวทเวอร์ 3 ชั้น 17, 18, 20 ถนนวิภาวดี แขวงลุมพินี เขตปทุมวัน กรุงเทพมหานคร 10330  
Level 2, 3 Sindhorn Tower 1 and Level 17, 18, 20 Sindhorn Tower 3, 132 Wireless Road, Pathumwan, Bangkok 10330

โทรศัพท์/Telephone : 0-2205-7000

เลขประจำตัวผู้เสียภาษีอากร/Tax ID : 0107537000572

เพื่อเข้าบัญชี บริษัทหลักทรัพย์ พาย จำกัด (มหาชน) เพื่อจองซื้อหุ้น

For credited to Pi Securities PCL For Subscription

ธนาคารกสิกรไทย (Comp Code 32379)  
Kasikorn Bank

SERVICE TYPE : เพื่อจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุน ALPHAX

ชื่อผู้จองซื้อ/Subscriber Name \_\_\_\_\_

เลขบัตรฯ/Card ID/Ref.1 0 1 0 5 5 4 3 0 9 3 3 4 8

เลขทะเบียนผู้ถือหุ้น/Registration No./Ref.2 9 9 9 9 9 9 9 9 9 9

หมายเลขเช็ค / Cheque No.	เช็คลงวันที่ / Date	ชื่อธนาคาร-สาขา / Bank-Branch	บาท / Baht
<input type="radio"/> เงินสด / Cash	โปรดเขียนจำนวนเงินเป็นตัวอักษร Please write amount in words.		

หมายเหตุ : กรณีชำระด้วยเช็ค กรุณาลงจ่ายในนาม "บมจ. หลักทรัพย์ พาย เพื่อจองซื้อหุ้น"

โดยให้สามารถเรียกเก็บเงินได้จากสำนักหักบัญชีในเขตกรุงเทพมหานคร ภายในวันที่ 28 พฤศจิกายน 2566 ( เช็คลงวันที่ 24,27 - 28 พฤศจิกายน 2566 )

ใช้เพื่อชำระค่าจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุน บริษัท อัลฟา ดิวิชั่นส์ จำกัด (มหาชน) - ALPHAX ระหว่างวันที่ 24,27 - 30 พฤศจิกายน 2566 เท่านั้น

Remark : If paying by cheque, Please make it payable to "Pi Securities Public Company Limited For Subscription"

Please deposit cheque along with the pay-in slip, Date on cheque must not be later than November 28, 2023 and cheque must be cleared as good fund within November 24,27 - 28 2023.

Use for subscription the right shares of Alpha Divisions Public Company Limited. - ALPHAX during November 24,27 - 30, 2023 only.

ชื่อผู้นำฝาก/Deposit by ..... โทรศัพท์/Telephone ..... สำหรับเจ้าหน้าที่ผู้รับเงิน .....



## ใบแจ้งการชำระเงิน / PAY-IN SLIP

วันที่ / Date :



## บริษัทหลักทรัพย์ พาย จำกัด (มหาชน) / Pi Securities PCL

ที่อยู่/Address : 132 อาคารสินสรวทเวอร์ 1 ชั้น 2, 3 และอาคารสินสรวทเวอร์ 3 ชั้น 17, 18, 20 ถนนวิภาวดี แขวงลุมพินี เขตปทุมวัน กรุงเทพมหานคร 10330  
Level 2, 3 Sindhorn Tower 1 and Level 17, 18, 20 Sindhorn Tower 3, 132 Wireless Road, Pathumwan, Bangkok 10330

โทรศัพท์/Telephone : 0-2205-7000

เลขประจำตัวผู้เสียภาษีอากร/Tax ID : 0107537000572

เพื่อเข้าบัญชี บริษัทหลักทรัพย์ พาย จำกัด (มหาชน) เพื่อจองซื้อหุ้น

For credited to Pi Securities PCL For Subscription

ธนาคารกสิกรไทย (Comp Code 32379)  
Kasikorn Bank

SERVICE TYPE : เพื่อจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุน ALPHAX

ชื่อผู้จองซื้อ/Subscriber Name \_\_\_\_\_

เลขบัตรฯ/Card ID/Ref.1 0 1 0 5 5 4 3 0 9 3 3 4 8

เลขทะเบียนผู้ถือหุ้น/Registration No./Ref.2 9 9 9 9 9 9 9 9 9 9

หมายเลขเช็ค / Cheque No.	เช็คลงวันที่ / Date	ชื่อธนาคาร-สาขา / Bank-Branch	บาท / Baht
<input type="radio"/> เงินสด / Cash	โปรดเขียนจำนวนเงินเป็นตัวอักษร Please write amount in words.		

หมายเหตุ : กรณีชำระด้วยเช็ค กรุณาลงจ่ายในนาม "บมจ. หลักทรัพย์ พาย เพื่อจองซื้อหุ้น"

โดยให้สามารถเรียกเก็บเงินได้จากสำนักหักบัญชีในเขตกรุงเทพมหานคร ภายในวันที่ 28 พฤศจิกายน 2566 ( เช็คลงวันที่ 24,27 - 28 พฤศจิกายน 2566 )

ใช้เพื่อชำระค่าจองซื้อหุ้นสามัญเพิ่มทุน บริษัท อัลฟา ดิวิชั่นส์ จำกัด (มหาชน) - ALPHAX ระหว่างวันที่ 24,27 - 30 พฤศจิกายน 2566 เท่านั้น

Remark : If paying by cheque, Please make it payable to "Pi Securities Public Company Limited For Subscription"

Please deposit cheque along with the pay-in slip, Date on cheque must not be later than November 28, 2023 and cheque must be cleared as good fund within November 24,27-28 2023.

Use for subscription the right shares of Alpha Divisions Public Company Limited. - ALPHAX during November 24,27 - 30, 2023 only.

ชื่อผู้นำฝาก/Deposit by ..... โทรศัพท์/Telephone ..... สำหรับเจ้าหน้าที่ผู้รับเงิน .....

สำหรับลูกค้า / CUSTOMER'S COPY

สำหรับธนาคาร / BANK'S COPY